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ČERVEN ČÍSLO 1

Zaječtí stárci a chasa Vás srdečně zvou 
na Tradiční krojované hody, 

které se uskuteční v sobotu 4.7. a v neděli 5.7.2009
na place za restaurací u „Zlaté podkovy“. 

Program:

Pátek 3.7.2009 -Stavění máje v 16.00 hod. 
Sobota 4.7.2009 -15.00 hod. Hodová chasa se pod vedením prvního stárka Zdeňka Kykrycha shromáždí u první 
 stárky Šárky Suské. Průvod půjde ulicemi Sadařská, Hlavní, Dlážděná a Školní k obecnímu úřadu.  
 -15.30 hod. První stárek převezme od paní starostky Zaječské hodové právo a krojovaný průvod 
 odchází ulicemi Školní, Hlavní a Dolní pod máju. 
Neděle 5.7.2009 -16.00 hod. Průvod obcí od druhé stárky Adriany Latýnové ulicemi Školní, Hlavní a Dolní pod 
 máju. 
 -24.00 hod. slavnostní předání hodů starým stárkům. 

K tanci a poslechu hraje DH Hovorané. 

Stárci:

1. Zdeněk Kykrych  Šárka Suská 
2. Luboš Kuba   Adriana Latýnová
3. Josef Kuba   Soňa Valentová
4. Pavel Urbánek   Veronika Kubová
5. Radek Ševčík   Barbora Dobrovolná
6. Tomáš Pálka   Petra Vojtěšková
7. Vít Ševčík   Kateřina Šenkýřová
8. Lukáš Damborský  Jarmila Schönová
9. Lukáš Protivínský  Lenka Valentová
10. Libor Petrla   Kateřina Vajbarová
11. Vít Klíma   Žaneta Lejsková
12. Jakub Bazala    Ludmila Havlová
13. Adam Buchta   Zdeňka Polínková 

Sklepníci:
David Franc, Daniel Franc
Pavel Latýn, Petr Schwarz
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Usnesení č. 10/08
z veřejného zasedání ZO, které se konalo dne 11.12.2008

v 18.00 hod. v zasedací místnosti OÚ

Hlasy z radnice
Sdružená stezka pro cyklisty a chodce v Zaječí

Vážení spoluobčané,
zastupitelé obce si velmi dobře 

uvědomují nutnost vybudovat stez-
ku z obce k nádraží. Zbudování, ale 
především vyřízení povinných příloh 
pro projekt a pro výzvu ROP NUTS 
2 Jihovýchod, kde bude obec žádat 
o dotaci, není jednoduchá záležitost. 

Žádost o dotaci s připraveným 

projektem můžeme podat od červen-
ce do října letošního roku. Násled-
ně budou žádosti vyhodnoceny 
a bohužel až na jaře příštího roku 
budeme vědět, jestli dotaci získáme 
nebo ne.   

Ale bez dotace, pouze z vlastních 
fi nančních zdrojů, bychom stezku 
k nádraží jen těžce budovali. Před-

První dotace z evropských fondů pro naši obec

1) Zapisovatelkou zasedání byla 
ustanovena paní Petra Konečná. 

Vedle stálých ověřovatelů byla tře-
tím ověřovatelem zvolena paní Moni-
ka Osičková. 

Program jednání byl schválen. 
Zápis z posledního jednání byl 

schválen bez připomínek.   
2) Žádosti o prodeje a směny 

pozemků:
• ZO schválilo prodat pozemek 

a podepsat kupní smlouvu na p.č. 
4751/12 o vým. 21 m2 na ulici Hlavní 

s manžely Josefem a Janou Ševčíko-
vými za 100 Kč/m2. 

• ZO schválilo prodat pozemek 
a podepsat kupní smlouvu na p.č. 
3528/304 (vinice) o vým. 1643 m2 
s paní Miladou Tomkovou za 20 Kč/ 
m2.

• ZO schválilo prodat pozem-
ky a podepsat kupní smlouvu na 
p.č. 5013/164 o vým. 568 m2, p.č. 
5013/166 o vým. 1134 m2, p.č. 
5013/167 o vým. 654 m2 (všechny 
jsou vedeny jako vinice) s paní Hanou 

Pospíšilovou za 20 Kč/ m2.
• ZO schválilo prodat pozemek 

a podepsat kupní smlouvu na p.č. 
5920/4 o vým. 22 m2 na ulici Škol-
ní za účelem stavby garáže s manžely 
Jiřím a Alenou Medkovými za 100 
Kč/m2. 

• ZO schválilo prodat pozemek 
a podepsat kupní smlouvu na část 
p.č. 5013/196 o vým. cca 174 m2 na 
ulici Vinařská s panem Rostislavem 
Žďárským za 100 Kč/m2 s tím, že 
po celém úseku komunikace bude 

pokládané fi nanční náklady se totiž 
pohybují kolem 10 mil. Kč. 

Chceme být připraveni, pracu-
jeme tedy na žádosti a projektu pro 
výzvu ROP NUTS 2 Jihovýchod. 
Budeme doufat, že žádost bude klad-
ně vyřízena a v příštím roce stezku 
vybudujeme. 

Jana Hasilíková, starostka obce

Vážení občané, mnozí jste si všim-
li zvýšeného provozu nákladních aut 
po Hlavní ulici, i když je uzavřena 
silnice na nádraží kvůli rekonstrukci 
mostu přes železnici. To stavební fi r-
ma „Strabag“ odváží zeminu z právě 
započaté stavby sběrného střediska 
odpadů. 

Současná civilizace produku-
je neuvěřitelné množství různého 
odpadu. Evropská unie je společen-
stvím vyspělých států, které vyna-
kládá velké fi nanční prostředky na 
likvidaci odpadů. Obec Zaječí s dal-
šími městy a obcemi z tohoto regionu 
založily „Dobrovolný svazek obcí Čis-

tý Jihovýchod“, aby mohly společně 
požádat o fi nancování sběrných stře-
disek odpadů v jednotlivých obcích 
z evropských fondů. Po velkém úsilí se 
deseti nejlépe připraveným městům 
a obcím podařilo fi nance z Evropské 
unie získat. Obec Zaječí patří mezi 
těchto deset nejlépe připravených. 
Zato patří poděkování naší paní sta-
rostce, která se svou pílí a důsledností 
zasloužila, aby naše obec dotaci zís-
kala.  

Sběrný odpadní dvůr v Zaječí 
bude stát v areálu a.s. Prozapo, bude 
k němu vybudována příjezdová asfal-
tovo-betonová komunikace od Hlav-

ní ulicie. Celková fi nanční částka 
i se zařízením je 6 223 000  Kč., dota-
ce jsou ve výši 93 %. V areálu bude 
umístěno 15 kontejnerů na různé 
druhy odpadů, sklad nebezpečného 
odpadu, štěpkovač na dřevo a další 
různá zařízení na uložení,  třídění 
a likvidaci odpadu. Sběrné středisko 
by mělo být vybudováno do konce 
letošního roku. Veškerý domovní 
odpad, mimo to, co ukládáme do 
popelnic budete od roku 2010 vozit 
na nové středisko odpadů. 

Bohumil Novák, 
místostarosta obce 
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zachováno ochranné pásmo 3,5 až 
4 m a při geometrickém zaměření 
bude přítomen člen HK. 

• ZO schválilo prodat pozemek 
a podepsat kupní smlouvu na část 
p.č. 1844/49 o vým. cca 6 m2 na uli-
ci Vinařská s manžely Františkem 
a Růženou Kalivodovými za 100 Kč/
m2. 

• ZO schválilo směnit pozemky 
a podepsat smlouvu o směně pozem-
ků p.č. 1639/3 o vým. 205 m2 a p.č. 
st. 888/1 o vým. 162 m2 s manžely 
Josefem a Boženou Kubovými bez 
fi nančního vyrovnání s tím, že veške-
ré náklady spojené se sepisem smlou-
vy, správní poplatky a daň z převodu 
nemovitosti uhradí manželé Kubovi.

Návrhy záměrů a jiné žádosti:
• ZO odložilo projednání zve-

řejnění záměru prodat pozemek p.č. 
3097/114 o vým. 1819 m2, neboť 
pozemek je zařazen do rozpracované 
změny č. 3 územního plánu – změ-
na na stavební pozemek. Záměr bude 
projednán až po schválení změny 
č. 3 ÚPN SÚ Zaječí.

• ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 3186/83 o vým. 
930 m2 se sdělením, že se jedná o sta-
vební pozemek. 

• ZO odložilo projednání zveřej-
nění záměru prodat pozemek st. 583 
o vým. 11 m2 až po ukončení mapo-
vání pozemků v obci a zápisu do 
KN.

• ZO schválilo prodat pozemek 
a podepsat kupní smlouvu na p.č. 
1898/8 o vým. 718 m2 a p.č. 1898/14 
o vým. 253m2 s panem Ivem Kocia-
nem za 100 Kč/m2.

• ZO zamítlo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 1898/51 o vým. 
884 m2.

• ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 3186/58 o výmě-
ře 198 m2 za 80 Kč/m2.

• ZO odložilo projednání zve-
řejnění záměru prodat část pozemku 
p.č. 4855/1 o vým. cca 4 m2 na ul. 
Domky až po ukončení mapování 
pozemků a zápisu do KN.

• ZO schválilo prodloužení plat-
nosti usnesení ze dne 13.12.2007 
a uzavření kupní smlouvy s p. Hanou 
Pospíšilovou na pozemek p.č. 4855/17 

do 3 měsíců od ukončení mapování 
a zápisu do katastru nemovitostí.  

• ZO schválilo prodloužení 
vodovodního řadu ke stavebnímu 
pozemku p.č. 3528/344 manželů 
Daniela a Jiřiny Krčkových. 

• ZO odložilo projednání zve-
řejnění záměru prodat pozemek p.č. 
1734/3 o vým. 272 m2 a p.č. 1734/5 
o vým. 639 m2. Pozemky jsou 
v současné době ve vlastnictví státu 
– Pozemkový fond.

• ZO odložilo projednání připo-
mínek manželů Trlicových a manželů 
Urbánkových k prodeji p.č. 4920 až po 
ukončení mapování a zápisu pozem-
ků do katastru nemovitostí současně 
s projednáváním návrhu záměru na 
prodej uvedeného pozemku.

• ZO schválilo prodloužení plat-
nosti usnesení ze dne 13.12.2007 
týkajícího se uzavření kupní smlouvy 
s p. Karlem Krčmařem na pozemek 
p.č. 3186/55 až do předložení kupní 
smlouvy na sklep stojícím na při-
lehlém pozemku st. 562, nejdéle do 
31.12.2009. 

• ZO schválilo zařadit do změny 
č. 3 ÚPN SÚ Zaječí dílčí změnu pana 
Zdeňka Hudce, Šakvice, na využití 
pozemku p.č. 5020/49 z orné půdy 
na občanskou vybavenost z důvodu 
instalace fotovoltaického systému. 

• ZO odložilo projednání a zve-
řejnění záměru prodat pozemek p.č. 
1713/4 o vým.  231 m2 až po převodu 
z LV 1 na LV č. 10001.           

• ZO souhlasilo s tím, aby pro-
dejní ceny pozemků v extravilánu 
byly navrhovány individuálně podle 
využití pozemku.

3) ZO schválilo podepsat smlou-
vu o směně obecních pozemků 
p.č. 1898/59 o vým. 179 m2 a p.č. 
4764/16 o vým. 111 m2 za pozemky 
p. Jar. Nosrätiho p.č. 1845/17 o vým. 
223 m2 a p.č. 1845/18 o vým. 58 m2 
a souhlasilo s tím, že veškeré náklady 
spojené se sepisem smlouvy, správní 
poplatky a daň z převodu nemovitos-
ti uhradí Obec Zaječí.

ZO předběžně souhlasilo s prode-
jem p.č. 1898/58 o vým. 707 m2 a p.č. 
4764/14 o vým. 80 m2 panu Nosräti-
mu za 40 Kč/m2.

4) ZO vzalo na vědomí zprávu ze 
společného jednání fi nančního výbo-
ru a kontrolního výboru.

5) ZO schválilo rozpočet obce na 
rok 2009.

ZO pověřilo RO k navýšení roz-
počtu 2009 o pojistné sportovního 
areálu a kabin pronajímaných TJ 
Sokol Zaječí. 

6) ZO schválilo rozpočtový 
výhled na období 2010 – 2011.

7) ZO pověřilo starostku k vydá-
ní příkazu k provedení inventarizace 
majetku obce za r. 2008. ZO schválilo 
složení hlavní inventarizační a vyřa-
zovací komise a dílčích inventarizač-
ních komisí. 

8) ZO odložilo uzavření a pod-
pis kupní smlouvy mezi Obcí Zaječí 
a JMP Net Brno na STL plynovod 
– prodloužení ul. Šakvická, Zahrad-
ní, Vinařská a ul. Sadařská v celkové 
délce 665 m a 2 ks plyn. přípojek v 
délce 13,5 m s tím, že obec bude jed-
nat o navýšení ceny.

9) ZO schválilo uzavření a pod-
pis smlouvy o zajištění fi nancování 
systému IDS JMK mezi Obcí Zaječí a 
Jihomoravským krajem. 

ZO schválilo uzavření konvence 
IDS JMK mezi Obcí Zaječí a KOR-
DIS JMK, spol. s r.o. a podpis kon-
vence IDS JMK .

10) ZO schválilo zařadit do změ-
ny č. 3 ÚPN SÚ Zaječí dílčí změ-
nu pana Michala Petrly na změnu 
pozemků p.č. st. 630, 4940, 3248/55, 
3282/24, 4775/3 na pozemky určené 
k zástavbě.

ZO zamítlo zařadit do změny 
č. 3 ÚPN SÚ Zaječí dílčí změnu pana 
Rostislava Žďárského spočívající ve 
změně pozemků 2883/46, 2883/47 
a 2883/48 na pozemky živnostensko-
obytné (nebyl předložen konkrétní 
záměr využití pozemku)...

11) ZO schválilo uzavření a pod-
pis smlouvy o smlouvě budoucí o zří-
zení práva odpovídajícího věcnému 
břemenu mezi Obcí Zaječí a E.ON 
Distribuce, a.s.

12) ZO schválilo uzavření a pod-
pis smlouvy o úpravě vzájemných 
vztahů mezi ručitelem a bankou 
– Obcí Zaječí a Českou spořitelnou 
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a.s., č. RD 10/2480/08/LCD týkají-
cí se zajištění fi nančních prostředků 
výstavby sběrných dvorů.

13) ZO schválilo žádost TJ Sokol 
Zaječí o navýšení fi nančního příspěv-
ku na provoz ve výši 19.689 Kč.

14) ZO schválilo rozpočtové 
opatření č.8.

15) ZO souhlasilo s prodejem 
bytu 409/5 za stejných podmínek 

jako při prodeji bytu 409/4.
ZO schválilo prodej bytu a uza-

vření budoucí kupní smlouvy o pře-
vodu vlastnictví k bytu č. 5 na domě 
č.p. 409 s paní Sabinou Robošovou.

16) Různé:
• ZO schválilo žádost p. Nováč-

ka na výměnu oken v Restauraci 
Sokolovna s náklady do výše 23.500 
Kč ještě v letošním roce.

• ZO pověřilo RO k projedná-
ní nejnutnějšího dopravního značení 
v obci.

17) Usnesení bylo přečteno 
a schváleno všemi 13 přítomnými 
členy ZO.

V Zaječí dne 19.12.2008
Zapisovatelka: Konečná Petra
Ověřovatelé: Hasilíková Jana, 

Novák Bohumil, Osičková Monika

Usnesení č. 11/09
z veřejného zasedání ZO, které se konalo dne 12.3.2009

v 18.00 hod. v zasedací místnosti OÚ

1) Zapisovatelkou zasedání byla 
ustanovena paní Vladimíra Malinko-
vá. 

Vedle stálých ověřovatelů byl tře-
tím ověřovatelem zvolen pan Ing.
Vladimír Chládek.

Program jednání byl schválen.
Zápis z posledního jednání byl 

schválen bez připomínek. 
2) Žádosti občanů a fi rem 

o zařazení dílčích změn do Změny 
č. 3 ÚPN SÚ Zaječí a žádosti o pro-
dej obecních pozemků

• ZO schválilo zařadit žádost 
p. Rostislava Žďárského, Zaječí, 
Vinařská 484 o změnu ÚP - p.č. 
2883/46, 2883/47 a 2883/48 z orné 
půdy na živnostensko obytné do 
změny č. 3 ÚPN SÚ Zaječí.

• ZO schválilo zařadit žádost 
Moravské Agry, a.s. Velké Pavlovice 
o změnu ÚP – p.č. 5001/73, 5001/69, 
5001/68 z orné půdy na výrobní plo-
chu s možností realizace fotovoltaic-
ké elektrárny do změny č. 3 ÚPN SÚ 
Zaječí. Na části pozemku p.č. 5001/73, 
na pozemku p.č. 5001/67 a st. 603 
v k.ú. Zaječí, které jsou určeny plat-
nou změnou ÚP k průmyslové výro-
bě, je možno vybudovat fotovoltaic-
kou elektrárnu (FE) bez změny ÚP, 
za podmínek: zřízení zeleného valu 
po obvodu FE, provozovatel FE bude 
mít sídlo fi rmy v obci Zaječí a dále 
bude provozovatel FE ročně přispívat 
fi nanční částku ve výši 100 tis. Kč na 
sportovní vyžití mládeže. 

• ZO neschválilo zařadit žádost 
p. Jemelky a P. Hložka, Frenštát pod 
Radhoštěm o změnu ÚP p.č. 5013/96-
bydlení, do změny č. 3 ÚPN SÚ Zaječí

• ZO neschválilo zařadit žádost 
fi rmy Alternative Resources a.s. Lho-
ta u Vsetína o změnu ÚP p.č. 5013/65 
na fotovoltaickou elektrárnu do změ-
ny č. 3 ÚPN SÚ Zaječí

• ZO schválilo zařadit žádost 
Ing. Vladimíra Šabaty, Rakvice, 
Nádražní 645 o změnu ÚP- p.č. 
3528/307 z ostatní plochy na poze-
mek pro malý vinařský provoz dle 
předloženého záměru do změny 
č. 3 ÚPN SÚ Zaječí

• ZO schválilo žádost p. Dra-
homíra Petráska, Zaječí Školní 402 
o zařazení změny ÚP- na část p.č. st. 
237/1 (garáž) na ulici Školní zrušit 
stavební uzávěru, do změny č. 3 ÚPN 
SÚ Zaječí

• ZO neschválilo žádost Ing. Jana 
Kopečka o změnu ÚP- p.č. 5008/25 
a 5065/15 na fotovoltaickou elektrár-
nu do změny č. 3 ÚPN SÚ Zaječí

• ZO schválilo žádost Ing. Janu 
Kopečkovi umístit fotovoltaické 
panely na budovách st. p.č. 825 a st. 
827 v k.ú. Zaječí.

• ZO schválilo prodat a pode-
psat kupní smlouvu na pozemek p.č. 
3186/83, vým. 930 m2 na ulici Vinař-
ské pan Vlastimile Hrubé, Semily, 
Chuchelna 117 za 100 Kč/m2, s pod-
mínkou zahájení výstavby RD do tří 
let od vydání pravomocného rozhod-

nutí KÚ Břeclav
• ZO schválilo prodat a pode-

psat kupní smlouvu na pozemek p.č. 
3186/58 , vým. 198 m2 na ulici Požár-
ní panu Jaroslavu Pohankovi, Zaječí, 
Domky 292 za 80 Kč/m2

•  ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 3187/50, vým. 
134 m2 za 80 Kč/m2

• ZO odložilo zveřejnit záměr 
prodat část pozemku p.č. 4855/1, 
(u domu čp. 245)

• ZO odložilo zveřejnit záměr 
prodat část pozemku p.č. 4855/9, 
vým. 180 m2

• ZO odložilo zveřejnit záměr 
prodat část pozemku p.č. 1748/1, 
vým. cca 120 m2 

• ZO odložilo zveřejnit záměr 
prodat pozemky p.č. 1555/1, vým. 
580 m2 a p.č. 4788, vým. 240 m2

• ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 4751/11, vým. 
24 m2 za 100 Kč/m2

• ZO odložilo zveřejnit záměr 
prodat část pozemku p.č. 4751/5, 
vým. cca 67-68 m2

• ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemky p.č. 1898/58, vým. 
707 m2 a p.č. 4764/15, vým. 80 m2 za 
40 Kč/m2    

• ZO schválilo podat žádost na 
Pozemkový fond Břeclav o bezúplat-
ný převod p.č. 3194/8, vým. 117 m2

• ZO schválilo zveřejnit záměr 
prodat pozemek p.č. 5013/89, vým. 
1819 m2
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Volby do Evropského parlamentu

3) ZO schválilo Závěrečný účet 
obce za rok 2008 s vyjádřením sou-
hlasu s celoročním hospodařením 
obce bez výhrad.

4) ZO schválilo dodatek 
č. 1 ke Smlouvě č. 35/2007 o uklá-
dání odpadu na skládce Hantály, a.s. 
Velké Pavlovice.

5) ZO schválilo podmínky roz-
hodnutí o poskytnutí dotace v rámci 
Integrovaného operačního progra-
mu, prioritní osa 2, oblast intervence 
2.1 v rámci výzvy č. 02 “E-GOVERN-
MENT v obcích - Czech POINT“.

ZO schválilo provedení průzku-
mu trhu za účelem pořízení majetku 
co nejhospodárnějším způsobem.

6) ZO schválilo rozpočtové 
opatření č. 1. 

ZO schválilo pověření RO ke 
schválení rozpočtového opatření 
na příjem platby za průzkum území 
v případě, že příjem bude vyšší než 
100 tis. Kč (schválený rozpočet) 
a následné schválení v ZO.

7) Různé:
• ZO schválilo žádost ZŠ 

o fi nanční příspěvek na dopravu 
na „Školu v přírodě“ do 15.000 Kč 
a zapracování této fi nanční částky do 
rozpočtového opatření č. 1.

• ZO schválilo nerozšiřovat 
území v k.ú. Zaječí pro výstavbu foto-
voltaických elektráren 

• ZO schválilo ukončení zařazo-
vání dílčích změn do Změny č.3 ÚPN 
SÚ Zaječí

• ZO pověřilo starostku obce 
jednáním se SÚS Břeclav o umístě-
ní dopravní značky zákazu vjezdu 
nákladních automobilů na komuni-
kaci mezi obcí Zaječí a obcí Šakvice 

8) Usnesení bylo přečteno 
a schváleno 13 přítomnými členy 
ZO. 

V Zaječí dne 20.3.2009
Zapisovatel: Malinková Vladimíra
Ověřovatelé: Hasilíková Jana, 

Novák Bohumil, Ing. Vladimír Chlá-
dek 

Ve dnech 5. a 6. června 2009 se konaly „Volby do Evropského parlamentu“. V naší obci bylo celkem 1.116 oprávně-
ných voličů, z nichž pouhých 230 (tj. 20,61%) přišlo dát svůj hlas vyvoleným stranám, popř. kandidátům. Jeden hlas byl 
neplatný, neboť do obálky byly vloženy 2 hlasovací lístky.

Jednotlivé strany získaly následující počty hlasů:

Po adí
íslo

strany
Název strany Po et hlas

1. 21 Komunistická strana ech a Moravy 65
2. 33 eská strana sociáln demokratická 57
3. 4 Ob anská demokratická strana 46
4. 5 Suverenita 16
5. 2 K es anská demokratická unie – eskoslovenská strana lidová 10
6. 1 Libertas.cz 6
7. 26 Strana zelených 5

32 Nezávislí 5
8. 3 V ci ve ejné 4

22 Starostové a nezávislí – vaše alternativa 4
9. 16 Moravané 3
10. 9 Evropská demokratická strana 2

31 D lnická strana 2
11. 6 Volte Pravý Blok – www.cibulka.net 1

7 Sdružení pro republiku – Republikánská strana eskoslovenska 1
11 Demokratická Strana Zelených 1
18 Liberálové.CZ 1
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Obnova katastrálního operátu v katastrálním 
území Zaječí

Jelikož při obnově kat. operátu 
v k.ú. Zaječí bylo zjištěno mno-
ho nedostatků týkajících se větši-
nou vlastníků staveb (i těch, kteří se 
zúčastnili jednání), rozhodl jsem se 
ve zjednodušené formě ocitovat část 
katastrální vyhlášky. 

Obnova kat. operátu se vyhla-
šuje zpravidla tam, kde proběhly 
pozemkové úpravy, jejichž část byla 
z pozemkových úprav vyňata (intra-
vilán).  Podkladem pro zjišťování 
hranic je dosavadní katastrální ope-
rát a operáty dřívějších pozemkových 
evidencí. Náčrty zjišťování hranic se 
vyhotovují převážně počítačovými 
prostředky, a to zpravidla využitím 
sloučených rastrových obrazů katas-
trální mapy a map dřívější pozemko-
vé evidence, popř. jejich vektorových 
forem. Vyznačování hranic prová-
dí předseda komise s pracovníkem 
zastupujícím obec. 

Zjišťování hranic provádí komise 
tak, aby vlastnické hranice, hranice 
druhu pozemků, rozhraní způsobu 
využití, vnější obvody budov atd., kte-
ré jsou obsahem katastru, byly řád-
ně a úplně zjištěny. Komise vychází 
z údajů katastru, které ověřuje a pod-
le potřeby doplňuje, nebo upřesňuje 

na základě sdělení vlastníků nebo 
jinak získaných věrohodných infor-
mací (od obce, nájemníci sousedních 
nemovitostí). 

Při zjišťování, zda je budova pří-
slušenstvím stavby hlavní, se vychází 
z prohlášení vlastníka. Za příslušen-
ství se považují budovy, které náleží 
vlastníku hlavní stavby a jsou jím 
určeny k tomu, aby byly s hlavní stav-
bou trvale užívány (např. garáž, kol-
na, dílna, stodola). Pokud je taková 
stavba stojící na nádvoří přilehlém ke 
stavbě hlavní příslušenství budovy, 
které náleží vlastníku hlavní stavby 
a jsou jím určeny k tomu, aby byly 
s hlavní stavbou trvale užívány (např. 
garáž, kolna, dílna, stodola). Pokud 
je taková stavba stojící na nádvoří 
přilehlém ke stavbě hlavní příslušen-
ství této stavby, není předmětem evi-
dování v katastru, zobrazí se pouze 
jako další prvek polohopisu a to bez 
vyžadování listin dokládající povo-
lený účel užívání. Pokud je budova 
příslušenstvím hlavní stavby a její 
obvod tvoří hranici vlastnickou, dru-
hu pozemku, nebo rozhraní způsob 
využití pozemku nebo je budova na 
pozemku jiného vlastníka, je před-
mětem evidování v katastru (označí 

se samostatným parcelním číslem).
Drobné stavby, jejichž zastavěná 

plocha je menší než 16 m, nejsou 
předmětem evidování v katastru. 
Zjednodušeně: stavby spojené se 
dvorem není třeba ohlašovat, stavby 
v zahradách, na veřejném prostran-
ství, na cizím pozemku jsou předmě-
tem ohlášení. Stavební úřad v Podi-
víně vystaví doklady k zápisu staveb 
do katastru nemovitostí. Jedná se 
o výjimku, která se týká pouze úze-
mí, kde probíhá obnova katastrální-
ho operátu. Nezapsané stavby budou 
z obnoveného operátu vyškrtnuty 
a následně např. při dědictví, pozů-
stalostním řízení, budou vlastníci 
celý proces, včetně opakovaného 
zaměření, nucení znovu absolvovat. 

Termín ukončení podání žádos-
tí na katastrálním úřadě je do 31. 
8. 2009.  Veškeré další informace 
k doptání u předsedy komise p. Jun-
ka, na ulici Vinařská čp. 74 (u Čer-
máků), pondělí až pátek odpoledne. 

Dejte si své nemovitosti do pořád-
ku, dokud vás to nebude tolik stát.

S pozdravem Petr Junk, předseda 
komise pro zjišťování hranic. 

Základní škola
Lyžařský kurz žáků ZŠ 

v Hynčicích p. Sušinou 
5.–10. 1. 2009 

V noci před odjezdem napadlo 
30 cm sněhu a tak se nejelo po silni-
cích autobusem moc dobře. Zato na 
horách to byla pohádka. Celý týden 
mrzlo až praštělo, přes den svítilo 
sluníčko a na čerstvém prašanu byla 
skvělá lyžovačka. Všech 32 žáků se 
první den rozlyžovalo a druhý den 
již všichni jezdili na vleku a na všech 
třech sjezdových tratích. 

Využili jsme i běžky. Někteří si 
vyšli na kratší túru k nově budova-
né sjezdovce, jiní zamířili na chatu 
Návrší vzdálenou asi 4 km. 

Ve čtvrtek proběhly závody 
v obřím slalomu, kterých se zúčastni-
li všichni žáci.

Umístnění:
1.místo: David Čížek (7.tř.),
 Renáta Pleskačová (5.tř.)
2.místo: Dominik Roboš (8.tř.),
 Tereza Medková (6.tř.)
3.místo: Dušan Létal (7.tř.),

 Jolana Hanáková (6.tř.)
Zdařily se i zábavné večery – např. 

večer Tříkrálový, Pyžamový večer, 
maškarní karneval či večer her a sou-
těží, které paní vychovatelka Marti-
na Kutálková oživila svými převleky 
a vystoupením, do kterého zapojila 
i paní učitelky Lenku Kocmánko-
vou a Alenu Medkovou. Podvečerní 
program jsme přizpůsobili i 9 dětem 
z MŠ, které s námi  jely  na zimní 
školku v přírodě s paní  učitelkou 
Harmáčkovou a paní Beličkovou. 

Pan učitel Harmáček kromě 

L E D E N
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instruktorských povinností také 
zajišťoval servis lyží.

Poděkování patří těm občanům 
Zaječí, kteří žákům peněžními dary 
přispěli na dopravu a odměny: 

p. Rostislav Žďárský – 5000 Kč,
p. Dušan Létal – 1000 Kč, 
p. František Létal – 1000 Kč,
p. Pavel Svojanovský – 400 Kč
a p. Martina Kutálková 
a p. Marcel Stratilík věcné ceny.

Mgr. Alena Medková
vedoucí LVZ

Zápis žáků do 1. třídy - 
5. 2. 2009

 
Letošním tématem zápisu dětí do 1. třídy byli „Karafi átovi Broučci“ jako vzpomínka na 80. výročí úmrtí autora pře-

krásné knížky. Výzdoba tříd a chodeb nižšího stupně ZŠ se broučky jen hemžila a v tomto příjemném prostředí si 20 
dětí vyzkoušelo, co všechno již dovedou. Děti sbíraly razítka do lucerničky za své znalosti a dovednosti a na závěr byly 
odměněny hezkými dárky.

Na naše budoucí prvňáčky se v září moc těšíme!
Mgr. Alena Medková

Okresní přebory žactva ve sjezdových disciplínách
Němčičky 7. 2. 2009

Asi měsíc po našem lyžařském kurzu se konaly na 
lyžařském svahu v Němčičkách Okresní přebory žactva ve 
sjezdových disciplínách. Z naší ZŠ Zaječí se na start dosta-
vilo 7 závodníků, celkový počet byl asi 70. Závodilo se 
podle věku v pěti kategoriích, dívky a chlapci zvlášť. Naši 
žáci obsadili 3 kategorie.

2. kategorie – Nejmladší: Matěj Krčka (1.tř.) 14 místo 
(z 23 závodníků) Petr Sklář (2.tř.) 15 místo

3. kategorie – Předžactvo: Jakub Zájeda(4.tř.) 5 místo 
(z 6 závodníků) Dan Janoušek (4.tř.) 6 místo Renáta Ples-

Ú N O R
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Divadlo POLÁRKA Brno

Ve středu 25.3. jsme pro všechny 
žáky 1., 2. a 3. třídy zajistili předsta-
vení BROUČCI v divadle Polárka 
v Brně. Představení mělo zajímavou 
choreografi i, herci se střídali s lout-
kami, někdy to vypadalo jako v čer-
ném divadle. Složitý jazyk Karafi áto-
vých Broučků byl dán do lehčí formy, 
takže děti divadlu rozuměly a záslu-
hou efektů se jim moc líbilo.

Mgr. Eliška Brúčková

Velikonoční dílničky 1. 4.

Obdobně jako o Vánocích jsme pro děti nižšího stupně nachystali 5 výrobků s velikonoční tematikou, které si mohly 
vyrobit během dopoledního vyučování dne 1.4. Každý žák si vybral jeden z výrobků, který si pak vzal domů a mohl jej 
použít na výzdobu. Bylo to: malování a zdobení kraslic, pečení a zdobení perníků, výroba zajíčka na pověšení, keramický 
beránek a slepička, kačenka a šneček z papíru. Dětem se výrobky vesměs zdařily.

 Mgr. Alena Medková

kačová (5.tř.) 7místo (z 8 závodnic) Radka Sklářová (4.tř.) 
8 místo

4.kategorie – Mladší žactvo: Tereza Medková (6.tř.) 
2 místo (ze 2 závodnic)

Je velká škoda, že se na závody nedostavili starší chlap-
ci, kteří účast přislíbili a na lyžařském kurzu byli velkými 
bojovníky.

Mimořádnou pochvalu si zaslouží Petr Sklář, který si 
nenechal závody utéci i když měl zlomenou rukou. 

Mgr. Alena Medková

B Ř E Z E N

D U B E N
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Velikonoční jarmark 

OÚ Zaječí společně se ZŠ a MŠ uspořádal ve středu před Velikonocemi 8. 4. 2009 jarmark v tělocvičně školy. I když to 
bylo v historii poprvé a akce byla zorganizována narychlo, velmi se zdařila. Z tělocvičny se stal vyzdobený sál, ve kterém 
občané Zaječí učili zúčastněné plést pomlázky, malovat vajíčka, otloukat píšťalky, malovat na skleněné pohárky, zdobit 
perníčky, smotávat ze sena velikonoční slepičky, vystřihovat zajíčky a kuřátka. Bylo možné si zde zakoupit výrobky 
z keramické dílny, obrázky malované na hedvábí, zdobené perníky a drobné ozdůbky. Zajištěno bylo i občerstvení. Účast 
dětí i občanů byla hojná. Na závěr zarecitovaly děti několik básní k přivítání jara a vynesly zimu (oblečenou fi gurínu) 
ven.

 Mgr. Alena Medková 
 foto Lýdie Zájedová

16. 4. - Okrskové kolo dopravní soutěže ve Velkých Pavlovicích

Okrskového kola dopravní soutěže cyklistů se zúčastnilo družstvo čtyř žáků mladší kategorie. Ze 6. třídy to byli: Marek 
Stratilík, Tereza Medková a Iveta Maňáková a z 5. třídy Roman Jirota. Po odpovědné přípravě bojovalo celé družstvo 
ve čtyřech disciplínách: testy z pravidel silničního provozu, jízda zručnosti, jízda po dopravním hřišti a zdravověda. Ze 
sedmi družstev skončila naše škola na 4. místě a to se ztrátou dvou bodů za 3. místem a 15 bodů za 2. místem, což byly 
nepatrné rozdíly. Vždyť za 1 chybu v testu byla ztráta 5 bodů. Trestné body všech závodníků družstva se sčítaly. 

Podle mého názoru měli žáci největší problémy v jízdě po provizorním dopravním hřišti, jelikož na maličkém pro-
storu bylo umístěno maximum značek, semafor i pokyny policistů. Nácvik této disciplíny nelze v našich podmínkách 
nacvičovat. Za soutěžení jsme dostali soubor dopravních značek a žákům byla udělena pochvala.

Mgr. Alena Medková
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Den Země - nejen na papíře

Celodenní vycházku na okraj Zaječí k lesíku blízko Vinařství u Kapličky jsme podnikli se žáky 1. - 3. třídy v úterý 
21. 4. 2009. Na místě střelnice jsme děti rovnoměrně dle věku rozdělili do osmi skupin. Každá skupina plnila úkoly 
na pracovních listech spojené s vnímáním životního prostředí. Jak jej šetřit, jak ukládat odpadky, vědět co do přírody 
nepatří, znát turistické značky atd. Cílem byla snaha naučit děti nebrat ochranu životního prostředí jen jako „papírovou“ 
záležitost, ale prakticky se zapojit. 

Soutěžní úkoly byly na závěr vyhodnoceny a družstva odměněna věcnými cenami. Tak jsme oslavili DEN ZEMĚ. 
 Mgr. Alena Medková 

Opět do školy v přírodě

Již se stává tradicí, že školní děti 
vyjíždí na začátku léta na týdenní 
pobyt ve škole v přírodě. Tentokrát 
jsme zvolili obec Šubířov, která se 
nachází v krásné lesnaté části Dra-
hanské vrchoviny. Penzion Pohoda je 
doslova uprostřed lesa, od obce Šubí-
řov je vzdálen asi 150 m.

K dispozici jsme měli zahradu 
s parkovou úpravou, víceúčelové hřiš-
tě a ohniště s posezením. V objektu 
byla herna se stolním fotbalem, bili-
árem, šipkami a ping pongem. Tuto 
hernu jsme však díky nabitému pro-
gramu a příznivému počasí vůbec 
nevyužili. 

Byli jsme ubytováni ve dvou pat-
rech, ve 2-6ti lůžkových pokojích se 
společným sociálním zařízením (na 
každém patře).

Zdravotní stránka byla zabezpeče-
na přítomností zdravotní sestry, paní 
Jarmily Vaverkové. Během pobytu 
nedošlo k žádnému závažnému zra-
nění.

Program školy v přírodě se řídil 

K V Ě T E N

vypracovaným plánem se zaměřením 
na Skřítky v pohádkách a ilustra-
cích. Cílem bylo plnění průřezových 
témat a kompetencí v netradič-
ním prostředí, které skýtá zcela jiné 
možnosti, než klasická výuka ve tří-
dě. Děti se musely osamostatnit ze 
dne na den, měly možnost naplno 
si vychutnat pobyt v čisté a zdravé 
přírodě, poznat nejbližší okolí (celo-
denní výlet), vzájemně se učily žít 
a pracovat v různorodých skupinách, 
vyzkoušely si, jak dokáží být jeden 
k druhému tolerantní, zda se mohou 
samy na sebe spolehnout a zda jsou 
i v takto raném věku schopny nést 
tíhu zodpovědnosti. 

Celý týden nás provázely písničky. 
Byla to Trpasličí svatba, Šuby, duby, 
dup, Školu v přírodě je dobré znát 
a každodenní – o novou sloku obo-
hacený song paní Kutálkové – Potka-
la jsem na pasece mužíčka. 

Krásné výrobky dětí vyrobené 
v Šubířově můžete vidět na nástěnce 
před obchodem a písně vám všem 
rádi zazpíváme na vystoupení, které 
chystáme na 16. června. 2009. 

Jménem celého kolektivu dospě-
lých musím děti pochválit, protože 
uměly ocenit naši snahu připravit pro 
ně týden nevšedních zážitků. Bylo 
nám s nimi dobře a doufám, že ony 
to cítily také tak.

Touto cestou bych velmi ráda 
poděkovala všem velkým i drobným 
sponzorům, kteří Školu v přírodě 
2009 svými dárky a dary obohatili 
a všechny děti velmi potěšili. 

Jmenovitě:
Obecní úřad Milovice a OÚ Zaje-

čí, které zaplatily dopravu, Aleš Krů-
za, Aleš Novotný, Jana Ševčíková 
– sponzorský dar ( trička), dále pak 
Russwurmovi, Hanákovi, Novákovi, 
Sklářovi, Janečkovi, Furchovi, Balášo-
vi, Štouračovi, Širocí, Studení, Stehlí-
kovi, Kollovi, Šenkýřovi, Svobodovi, 
Krčkovi, Kleinovi, Benadovi, Veselí, 
Kubovi, Dobešovi, Žďárští, Babáčko-
vi, Schäff erovi, paní Kutálková a Mgr. 
Vydrová.

 Mgr. Eliška Brúčková, 
vedoucí školy v přírodě
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Zatímco se malí žáčci tužili ve škole v přírodě, starší žáci mohli využít pří-
ležitosti navštívit se zástupkyní řed. školy PaedDr. Krontorádovou Muzeum 
knihy ve Žďáru na Sázavou. 

Další květnovou akcí byla účast našich žákyň na soutěži zdravotnických 
družstev pod vedením Mgr. J. Němcové a návštěva představení Stvoření svě-
ta v Loutkovém divadle Radost v Brně, které již tradičně organizuje PaedDr. 
A. Krontorádová. 

Také den strávený osmáky a deváťáky na HANTÁLECH ve Velkých Pav-
lovicích spojený s turnajem v kopané je nejen zábavou pro naše žáky, ale i tak 
důležitou výukou „v praxi “. 

Ani v červnu děti nemají výuku fádní, jen ve třídách. Žáci 4 . a 5. ročníku projdou 10.6. praktickým výcvikem doprav-
ní výchovy, které pro nás pořádá Autoškola Lednice. Další žáci se pojedou podívat na taneční vystoupení velmi úspěšné 
skupiny ACTIVITY, jejíž členkou je i naše žákyně třetí třídy Sabina Létalová.

16. června v 17,00 hodin Vás pak všechny občany Zaječí zveme na školní vystoupení, kde se mimo jiné žáci deváté 
třídy „rozloučí se školními škamnami“. 

 Mgr. Ivana Řehořová
 ředitelka školy

Č E R V E N

ŠKOLNÍ VÝLET
Na školní výlet se jistě všichni žáci 

těší. Nejinak tomu bylo i u 37 žáků 
4. a 5. třídy, kteří se pod vedením 
třídních učitelek Dagmar Zemanové 
a Aleny Harmáčkové, zúčastnili výle-
tu na zámek v Miloticích a do ZOO 
v Hodoníně.

V úterý 26. 5.  jsme netrpělivě  
vyhlíželi autobus pana Šafaříka, který 
jako obvykle, zajišťuje dopravu naší 
základní škole. Sotva se autobus obje-
vil v zatáčce, seřadili jsme se a čekali, 
až zastaví, abychom mohli nastoupit. 
Po přepočítání jsme se rozjeli smě-
rem k Miloticím.

Po příjezdu jsme měli ještě chvíli 
čas, který jsme využili k procházce 
přilehlým parkem. Obdivovali jsme 
nově opravenou fontánu i krásné pro-
středí. Po chvíli nás upoutal „zpěv“ 
páva. Procházel se volně parkem 
a vůbec se nás nebál. Dokonce jsme si 

ho vyfotili! V pokladně jsme 
si zakoupili suvenýry a po 
chvilce se pro nás zastavila 
velmi příjemná paní, která 
nás provedla celým zámkem. 
Její výklad byl velmi pouta-
vý. Odpovídala i na nejrůz-
nější všetečné dotazy.

Čekalo na nás i jiné pře-
kvapení – paní kněžna, malá 
princezna, další dáma a také 
služka. Všechny byly oděny 
v dobových šatech. Mohli 
jsme si je prohlédnout pěkně 
zblízka. Měli jsme výjimku 
– fotit i v prostorách zámku.

Po prohlídce jsme odjeli 
do Hodonína. Zdejší zoolo-
gická zahrada je sice malá, 
ale to nám vůbec nevadilo. 
Mají tady spoustu zajíma-
vých zvířat od lva, tygra, 
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leoparda až po žraloky. Samozřejmě tu nechyběly opice. 
Houpaly se na lanech a dováděly se svými mláďaty.

Kromě zvířat byly v areálu zahrady i různé průlez-
ky, houpačky a také trampolína. Všechny atrakce jsme 
vyzkoušeli. Nakoupili jsme na památku moc dobré per-
níčky a vydali jsme na zpáteční cestu do Zaječí. 

Cestou jsme si mohli prozpěvovat „Sláva, nazdar výle-
tu, nezmokli jsme, už jsme tu…“, protože počasí nám 
opravdu přálo a výlet se nám vydařil!

DEN DĚTÍ
První červen je v kalendáři označen jako Den dětí. V tento den se žáci od 4. po  9. třídu neučili. Dopoledne strávili 

v plaveckém bazéně v Břeclavi.  Dosyta se ve vodě vyřádili. Po takové „námaze“ chutnala nejen zmrzlina, ale i oběd, který 
na nás čekal.

41 žáků doprovázely paní učitelky Alena Harmáčková, Lenka Kocmánková a Jitka Valentová.

Mateřská škola informuje
Letošní školní rok si začal svou 

porci ukrajovat v pondělí 1. září 
a než jsme se nadáli, je tady červen, 
konec školního roku a tím pádem je 
„dokrojeno“.

V září nastoupilo do MŠ 48 dětí, 
(2 děti z Nových Mlýnů, 10 dětí 
z Milovic), během roku se počet zvý-
šil na 51. Do 1. třídy ZŠ odejde 16 
dětí. K zápisu do MŠ příští školní 
rok přišlo 20 dětí. Ve školním roce 
2009/2010 budou postupně všechny 
děti přijaty. 

Dlouhodobě se zaměřujeme na 
výchovu ke vztahu k přírodě, k život-
nímu prostředí, ke zdravému život-

nímu stylu a na podporu tělesného 
zdraví a převážně z těchto oblastí si 
vybíráme úkoly z Rámcového pro-
gramu pro mateřské školy. 

Motto našeho ročního plánu bylo 
„Chci žít zdravě ve zdravé přírodě“, 

úkolem pak
- rozlišovat dobro a zlo a obě etic-

ké kategorie vidět ve vztahu ke zdraví  
- prožívat vztah k přírodě, sou-

náležitost s přírodou
- chápat, že svým chováním 

a skutky nemá omezovat druhého, 
dbát pravidel soužití.

Během roku jsme uskutečnili růz-

né akce.
Od září do listopadu jezdily děti 

na plavecký výcvik do plavecké školy 
Delfín Břeclav. 

V září také provedly pracovni-
ce Spec. logoped. centra Hodonín 
depistáž dětí s vadou výslovnosti 
a doporučily postup a návrhy – nápra-
va ve třídě, v logoped. kroužku nebo 
odborná náprava u specialistů. Při 
následné depistáži v dubnu byly spo-
kojeny s prací kroužku i učitelek.  

V říjnu se uskutečnily dvě akce: 
Drakiáda, a pak tvořivé odpoledne 
na školní zahradě, kde jsme vyráběli 
skřítky „Podzimníčky“, obě akce za 
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účasti rodičů. 
V listopadu jsme s dětmi za pomo-

ci skřítků Dubáčka a Lipáčka zavírali 
zahradu k zimnímu spánku. Do naší 
čertí školičky, ve kterou jsme se pro-
měnili 4.prosince, zavítala návštěva 
z „pekla“, (M. Kutálková) a přivedla 
s sebou anděla (/J Vaverková). Děti 
prožily rozverné pekelně kouzelné 
dopoledne.

Hynčice pod Sušinou – to byl cíl 
10 dětí, kam počátkem ledna odjely 
do školy v přírodě.  

V březnu jsme se skřítky otevře-
li zahradu a přivítali jaro. Ve čtvrtek 
26.3. na nás čekalo překvapení. Na 
ten den jsme si připravili jarní kar-
nevalové diskohrátky, ale do rána 
nasněžilo, mrzlo, vůbec nic nenasvěd-
čovalo tomu, že je tu jaro. Nám to 
ale nevadilo. Děti přišly v krásných 
jarních maskách a tak jsme si jarní 
pohodu vytvořili sami. A když nám 
paní kuchařky přinesly jarní kytičko-
vý dort, vůbec nám nevadilo, že je za 
okny sníh. 

V dubnu jsme oslavili Den 
země poznávací vycházkou do zad-
ního lesíka, 
v červnu ke svát-
ku dětí uskuteč-
ňujeme týden her 
a soutěží na škol-
ní zahradě.

Děti byly 
pozvány paní 
K u t á l k o v o u 
do cukrárny 
na výbornou 
zmrzlinu. Spolu 
s rodiči pojedeme 
na výlet do Dino-
parku ve Vyškově 
a čeká nás rozloučení s předškoláky.

Zúčastňujeme se také kulturních 
akcí. V prosinci za dětmi přijeli her-
ci z Hodonína, manželé Horákovi, 
s překrásnou maňáskovou Vánoční 
pohádkou, navštívil nás i kouzelník 
Waldini, jehož vystoupení se dětem 
velmi líbilo, zvláště, když mohly 
kouzlit také. V ZŠ jsme byli na pořa-

du divadelního souboru Tetiny a na 
hudebním pořadu „Já nic, já muzi-
kant“.

Děti také pravidelně vystupují na 
akcích místního SPOZ. 

Velmi pěkná akce byla návštěva 
dětí v místní knihovně a v keramic-
kém kroužku. Po dohodě s paní sta-
rostkou z Milovic vystupovaly děti 
na předvánoční akci pro důchodce 
v Milovicích.

Po materiální stránce se nám 
podařilo ve spolupráci s obcí vybavit 
třídy a ložnice novými koberci, byla 
zakoupena nová lehátka a nová povle-
čení, do třídy Motýlků byl zakoupen 
nový nábytek, stolečky a židličky, 
bylo provedeno nové obložení radiá-
torů. Průběžně jsou dokupovány růz-
né pomůcky pro rozvoj dětí.

Na předsíňce a části chodby 
u hlavního vchodu byla provedena 
úprava stěn odolným nátěrem. Bez 
nároku na zaplacení nám provedla 
fi rma Jiřího Štefk y drobné opravy ná-
bytku a větší opravu zahradního altá-
nu. Během prázdnin projde celkovou 
rekonstrukcí kuchyně MŠ. 

U p o z o r n ě n í

Ředitelství Mateřské školy Zaječí spolu se zřizovatelem 
Obcí Zaječí důrazně upozorňuje na zákaz vstupu na škol-
ní zahradu. Naše zahrada neplní a ani nemůže plnit funk-
ci veřejného hřiště nebo nočních „mejdanů“! Je určeno jen 
dětem předškolního věku!

Apelujeme i na rodiče, aby tento zákaz, svým školou 
povinným dětem, tlumočili.

Za celoroční spolupráci bych 
chtěla poděkovat všem spolupracov-
nicím, zřizovateli a všem rodičům, 
zvláště rodičům odcházejících dětí 
a popřát jim,  aby jim jejich děti děla-
ly co nejvíce radostí a co nejméně 
starostí.

Za MŠ Helena Michnová, ředitelka

!
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Stará garda bude „válet“

Kniha mého srdce - příležitost pro naši 
knihovnu

Letní fotbalová přestávka dává 
příležitost fotbalovým nadšencům, 
kteří si rádi „kopnou“ jen tak pro 
radost. Platí to bezezbytku o mužstvu 
staré gardy, která se chystá odehrát 
několik zápasů, na které jste srdečně 
zváni. V sobotu 13. června startuje na 

pohárovém turnaji ve Velkých Bílo-
vicích. O týden později, 20. června, 
sehraje přátelské utkání v Lukách nad 
Jihlavou (jede se autobusem, zájemci 
se mohou hlásit u Zdeňka Tomka). 
Po krátké přestávce přijde na řadu 
domácí turnaj, který bude sehrán 

v sobotu 8. srpna. Na závěr si 
vysloužilí fotbalisté naší obce zajedou 
k přátelskému utkání do zahraničí. 
V sobotu 29. srpna změří své síly se 
slovenským celkem Velkého Lapáše. 

(šev)

Rekonstruované kabiny plně slouží
I když to byl šibeniční termín, 

nakonec přeci jen necelých pět měsí-
ců stačilo stavební fi rmě pana Kucína 
z Pouzdřan k tomu, aby hygienicky 
nevyhovující kabiny na fotbalovém 
hřišti dostaly ve druhé polovině loň-
ského roku zcela novou tvář. Zaječtí 
fotbalisté se dnes mohou chlubit kabi-
nami, které se řadí k nejmodernějším 
v okrese. Po komplexní rekonstruk-
ci původních šaten a nové přístavbě 
navržené Václavem Cichrou jsou nyní 
na ploše téměř 300 metrů čtverečních 
k dispozici čtyři moderně vybavené 
šatny s vlastním WC a umývárnou. 
Zcela nový rozměr dostala šatna roz-
hodčích, nechybí ani garáž na sekač-
ku trávy, klubovna a svůj koutek má 
i správce. Dárek dostala i fotbalová 
veřejnost, pro kterou byly vybudo-

vány veřejné toalety, které na hřišti 
citelně chyběly.

Spěchat s výstavbou se muselo, 
protože prosincový termín pro kolau-
daci byl dán ministerstvem fi nancí, 
prostřednictvím kterého zaječtí fot-
balisté získali státní dotaci v objemu 
3 miliony korun. Velké poděkování za 
pomoc při vyřízení fi nanční pomo-
ci, bez které by nic takového nebylo 
možné, patří předsedkyni Okresního 
sdružení ČSTV v Břeclavi paní Jaro-
slavě Schejbalové. Rozsah díla si však 
zcela logicky vyžádal ještě další pení-
ze. Pochopení zaječtí fotbalisté našli 
i u obecního zastupitelstva, které na 
stavbu uvolnilo z obecního rozpočtu 
400 tisíc korun. Na vybavení interiéru 
šaten přispěl Jihomoravský kraj část-
kou 200 tisíc korun. V tomto případě 

je třeba poděkovat Ing.Jiřímu Kadrn-
kovi z Hustopečí. V neposlední řadě 
ale samozřejmě patří dík všem, kte-
ří přiložili na brigádách ruku k dílu, 
protože bez brigádnických hodin by 
to prostě nešlo. Ti, kteří se nestihli 
zapojit, mají ještě možnost. Ke zdár-
nému dokončení celého díla je třeba 
dokončit fasádu. Každopádně už teď 
můžeme fotbalovému světu vzkázat, 
že kabiny v Zaječí už nepatří k okres-
ní hrůze. Naopak. 

(šev)

PS. Pokud se bude hrát tadiční 
turnaj ulic, přijďte se podívat. Pro-
voz kabin bude slavnostně zahájen 
a kabiny se před začátkem turnaje 
otevřou široké veřejnosti. 

Česká televize připravila ve spo-
lupráci s Českým rozhlasem, Svazem 
českých knihkupců a nakladatelů 
a knihovnami České rapubliky 
pořad „Kniha mého srdce“ (KMS), 
jehož cílem je nalézt nejoblíbeněj-
ší knihu obyvatel ČR. Od dubna do 
října se uskutečňuje rozsáhlý seriál 
televizních a rozhlasových pořadů, 
které provázejí hlasování veřejnosti 
o nejoblíbenější knihu. V pořadech 
vystupují známí herci, autoři, politici, 
zpěváci a další osobnosti, které vyja-
dřují svůj vztah k četbě a k milova-
ným knihám.

Cílem celé akce není jen hledání 

nejoblíbenější knihy, ale především 
popularizace četby, literatury, vydá-
vání knih a činnosti knihoven.

Spolupráce na KMS je pro Míst-
ní knihovnu Zaječí velkou šancí 
dokázat, že je funkční a že jejím pro-
střednictvím je možno získat názor 
(hlas) velké části veřejnosti. Je to 
i ojedinělá šance k mediální prezen-
taci. Propagujeme pořad KMS mezi 
návštěvníky knihovny, obyvateli 
obce, žáky základní školy i zaměst-
nanci místních fi rem.

Hlasovali jsme prostřednictvím 
hlasovacích lístků, ale i internetu 
v knihovně, doma i v základní škole. 

V 1. kole ukončeném 19.4. jsme se 
z 800 knihoven v republice umístili 
na 14. místě se 447 hlasy. Ve 2. kole 
uzavřeném 31. 5., kde se udělovaly 
hlasy 100 nejúspěšnějším knihám 
z 1. kola, nám 350 odeslaných hlasů 
zajistilo 22. místo a opět jako jediné 
knihovně z Břeclavska ve společnosti 
velkých městských knihoven z Prahy, 
Hradce Králové, Ostravy, Karlových 
Varů, Brna, Plzně a dalších.

Takže s chutí do 3. kola, kde bude-
me vybírat ze 12 nejoblíbenějších 
knih 2. kola.

 PaedDr.Alena 
Krontorádová,knihovnice
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Literární exkurze
23. duben 2009 byl vyhlášen Svě-

tovým dnem knihy a autorských 
práv. Na ten den jsme připravili ve 
spolupráci s místní knihovnou pro 47 
žáků 6.-9.ročníku literární exkurzi do 
Muzea knihy ve Žďáru nad Sázavou.

Muzeum knihy se nachází v are-
álu zámku rodiny Kinských, je stá-
lou expozicí Knihovny pražského 
Národního muzea, jedinou v České 
republice a ojedinělou i v evropském 
měřítku. 

Současná expozice muzea zabí-
rá 21 místností a od jejího otevření 
pro veřejnost v roce 1957 jsme patřili 
k tomu více než milionu návštěvníků. 
Prohlídkou exponátů jsme se dozvě-
děli o vzniku písma, dějinách knihtis-
ku a seznámili jsme se s knižní kultu-
rou nejen v českých zemích.

Žáky zaujaly různé druhy písma 
(hieroglyfy, klínové písmo atd.), ale 
také psací látky, jako papyrus, hliněné 
desky, pergamen, březová kůra apod. 
Líbila se nám i část expozice věnova-
ná rukopisné středověké knize a teh-
dejší knižní výzdoba. Zajímavá byla 
rekonstrukce dobové knihařské dílny 
a místnosti sloužící k opisování knih. 
Zhlédli jsme i oddíl věnovaný slovan-
ským písemným památkám a knižní 
kultuře islámských zemí.

V expozici věnované Johannu 

Gutenbergovi a jeho vynálezu knih-
tisku přilákala pozornost žáků rekon-
strukce tiskařské dílny s kopií Guten-
bergova lisu a dalšími tiskařskými 
nástroji.

Obdivovali jsme české prvotisky 
Kutnohorské bible a Kroniky troján-
ské, viděli jsme i věrné reprodukce 
šestidílné Bible kralické. Nádhernou 
barokní výzdobu knih jsme srovná-
vali s novými tiskařskými technikami 

z 19.století a moderní českou knihou 
20. a 21.století, kde jsme měli mož-
nost zhlédnout knihy, které obdržely 
cenu pro Nejkrásnější českou knihu 
a cenu Magnesia litera.

Každý měl možnost načerpat 
spoustu nových poznatků a rozšířit 
svůj obzor.

PaedDr. Alena Krontorádová
Foto : Mgr. Lenka Kocmánková

Čekání a instrukce před vstupem do muzea

Rekonstrukce místnosti sloužící 
k opisování knih Slovník česko-německý Josefa Jungmanna
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Zaječský košt
V Sobotu velikonoční se konala tradiční výstava vín, spojená s ochutnáváním.
Přetiskujeme přehled vzorků podle odrůd a tabulky vítězů. 
Děkujeme všem vinařům za poskytnuté vzorky, sponzorům za podporu této akce a všem, kteří se na organizaci 

a přípravě koštu podíleli.  
Za ZO ČSZ Zdeněk Křivánek

Svatovavřinecká neděle
Zaječtí zahrádkáři za plné podpory obecního zastupi-

telstva připravují při příležitosti prvního výročí vysvěcení 
kapličky sv. Floriána slavnost „Svatovavřinecká neděle“. 
Slavnost by měla začít v neděli 9.srpna ve 14.00 hod. mší 
svatou v místním kostele a pokračovat cca v 15.00 hod. 
u kapličky. Při cimbálové muzice se sborem „mužáků“ 
proběhne soutěž o nejlepší koláče, nalévat se bude přede-
vším svatovavřinecké víno, ale i jiné vzorky jsou vítány. 
Bufet bude zajištěn snad včetně kotlíkového guláše a piva. 
Víno bude v chladicím zařízení.

Pozvánky a instrukce k odevzdání „soutěžních koláčů“ 
dostane každá domácnost do schránky.  

Vyzýváme proto všechny, kteří se cítí být „Zaječáky“, 
aby oprášili recepty na koláče jakéhokoli druhu a na „Sva-

tovavřineckou neděli“ napekli.
Za ZO ČSZ Zdeněk Křivánek
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Zemřel po těžké nemoci ve věku 69 let. Do Zaječí se přistěhoval se svými rodiči a souro-
zenci ve svých pěti letech. Jako dítě a školák poznával své vrstevníky, občany a místní přírodu. 
Zaječí se tak stalo jeho domovem. 

V dospělosti se aktivně zapojil do práce v řadě zájmových a společenských organizacích. 
Veřejná angažovanost jej přivedla do místní organizace KSČM. 

V té době jsme se často setkávali při debatách o vytváření příznivých podmínek pro život 
v Zaječí. S oboustranným zájmem jsme diskutovali i o myšlenkách osvícenců o lidské volnos-
ti, rovnosti a bratrství. 

Jan byl pro své zaujetí o budování Zaječí opakovaně volen do zastupitelstva obce. Násled-
ně se stal tajemníkem a předsedou místního národního výboru. 

Jako mnozí jeho předchůdci a následníci  i on se zasloužil o vytváření lepších podmínek 
pro život občanů. Z jeho zásluh bych zmínil zejména výstavbu požární zbrojnice a domu 
služeb na Požární ulici, pošty,  drogerie a autobusové zastávky. Jedinečná architektura této víceúčelové stavby je skvělou 
ozdobou náměstíčka obce. 

Jan Čermák byl nositelem mnoha ctností, miloval Zaječí, svou rodinu, družku a své spoluobčany. Také oni mu pro-
kázali své uznání a vděk velikou účastí na jeho poslední cestě.

Dr. Jaromír Harmáček  

Rozloučili jsme se s Janem Čermákem
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Sluneční energie
Slunce nám dává energii, zlepšuje náladu a po zimě dává znovu chuť do života. Může být ale i nebezpečné, a proto 

berme opalovací přípravky jako samozřejmost.  

Sluneční záření 
• obsahuje viditelné záření, infračervené záření (IR) a ultrafi alové záření (UV), které rozlišujeme jako UVC, UVB, 

UVA. 
• UVC jsou zachyceny v ozonové vrstvě, na zemský povrch tedy nedopadají. UVB paprsky pronikají epidermem 

(vrchní vrstva kůže)  a UVA paprsky pronikají do nejhlubších vrstev – do podkoží.
• UVB paprsky způsobují zčervenání, opálení a spálení kůže. UVA paprsky pronikají do hloubky kůže, jsou odpo-

vědné za její předčasné stárnutí. 
  
Ochranné opalovací přípravky s velmi vysokou ochranou SPF 50 nebo maximální 60+ zabrání poškození kůže, 

pigmentovým skvrnám a fotostárnutí. Přípravky s SPF50 či 60 jsou vhodné pro malé děti, které je potřeba zvlášť pečlivě 
chránit před sluncem, nebo osoby s citlivou či vůči slunci intolerantní pokožkou. 

Investujte do kvalitního přípravku po opalování. Pokožku zklidní, ošetří a prodlouží její zdraví a mládí.

Příprava před slunečním zářením se vyplatí. Ideální jsou kapsle na vnitřní užití, které připraví organismus na slu-
nění, zvýší jeho odolnost tzn. sníží citlivost na slunce a výskyt pigmentových skvrn, pomohou urychlit opálení, prospějí 
pokožce i vlasům. Jedná se o přípravky se známým betakarotenem.

Dodržujte pravidla pobytu na slunci a zjistěte si svůj fototyp  
• Vyhýbejte se nadměrnému slunění v době, kdy je slunce nejvýše (mezi 11-15 hodinou).
• Chraňte se ochrannými krémy, ale i pokrývkou hlavy, slunečními brýlemi, případně tričkem, apod.
• Miminka a děti nevystavujte přímému slunci. Čím více jsou vystavené UV záření, tím vyšší je riziko vzniku rako-

viny v pozdějším věku.
• Opalovací krémy používejte s dostatečným ochranným faktorem (zjistěte si váš fototyp) a v dostatečném množství 

– nešetřete! Aplikaci opakujte zejména po koupání.  

Kosmetička Sabina Robošová

Mírné slunce
pobyt venku bez 
p ímého slun ní

P ímé slunce
dlouhodob jší pobyt 

na slunci 

Extrémní  podmínky
hory, tropy… 

Extrémní citlivost pleti
mlé n  bílá ple , která se 
lehce spálí, pihy, zrzavé 
vlasy 

Vysoká ochrana 

ochranný faktor     
30-50

Velmi vysoká 
ochrana

ochranný faktor  
50+

Velmi vysoká 
ochrana

ochranný faktor  
50+

Ple  citlivá na slunce 
sv tlá ple , málo pih, 
blond nebo sv tle hn dé
vlasy, k že, která 
z ervená a poté zhn dne

St edn  vysoká 
ochrana

ochranný faktor     
15-25

Vysoká ochrana 

ochranný faktor     
30-50

Velmi vysoká 
ochrana

ochranný faktor  
50+

St edn  odolná ple
sv tlá ple , která však 
lehce zhn dne, spálí se jen 
vyjíme n

Nízká ochrana

ochranný faktor      
do 10

St edn  vysoká 
ochrana

ochranný faktor     
15-25

Vysoká ochrana 

ochranný faktor     
30-50

Odolná ple
sn dá ple , která hned 
zhn dne a nikdy se 
nespálí

Nízká ochrana

ochranný faktor      
do 10 

Nízká ochrana

ochranný faktor       
do 10 

St edn  vysoká 
ochrana       

ochranný faktor       
15-25
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Inzerce
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Soukromá zubní ordinace
MUDr. Ivan Krupa,
MUDr. Jana Filová

Nerudova 17, Břeclav, tel: 519 370 243,
www.ivan-krupa.cz        email: info@ivan-krupa.cz

- prevence, ústní hygiena, instruktáže, air-fl ow 
 (pískování) 
- ošetření zubních kazů a kořenových kanálků
- protetika, zhotovení fi xních a snímatelných náhrad  
- okamžité zhotovení fi xních, nebo snímatelných provizor
 ních náhrad 
- extrakce zubů, včetně zubů moudrosti
- implantologie – analýza, příprava, realizace návrhů 
 vč. protetiky kotvené na implantátech   
- prevence a léčba paradontopatií
- kosmetika – bělení zubů ordinační / domácí 
- stomatologické vyšetření a ošetření dětí v každém věku 

Pracovní doba : 
Po- Pá  7.30- 14.30
Út:   11.00-19.00
SOo :   individuálně 

Jsme smluvním partnerem zdravotních pojišťoven : 
HZP /205/, OZP /207/, ČNZP /222/, RBP /213/  
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Manželství uzavřeli:
Majerník David-Petrlová Lucie
Matýšek Zdeněk-Vincencová Simona
Švub Josef-Hasala Andrea

Rozloučili jsme se s našimi spoluobčany:
Holubář Josef
Peková Marie
Kos Miroslav
Čermák Jan
Pohanková Františka
Ulicová Milada
Kubová Růžena

Narozené děti:
Mika Milan
Tomek Dalibor
Macálka David
Jeřábek Robin
Balášová Laura
Duchanová Simona
Benada Tobiáš
Králíková Nikola
Průdek Jakub
Průdek Šimon
Holubová Lucie

Životní jubilea:
Leden
Křivánková Jarmila  60 let
Měřička František   65 let
Hostinský Ludvík   65 let
Průdek Antonín   70 let
Lindnerová Bohumila  70 let
Hotová Marie   70 let
Černý Josef   75 let
Cichra Václav   75 let
 
Únor    
Roboš Ladislav   60 let
Petrlová Zdenka   60 let
Pitková Eva   60 let
Laschková Marianna  70 let
Podrazilová Božena  80 let

Březen
Medek Josef   60 let
Vojvodík Ján   60 let
Urbánek Bohumil   65 let
Dvořák František   70 let
Štíbor Imrich   70 let
Navrátil Josef   70 let

Duben
Urbánková Jarmila  60 let
Klímová Jaromíra   65 let
Kadlec Jaroslav   70 let
Krčka Jiří    75 let

Květen
Pohanka František  65 let
Slunská Růžena   65 let
Kmoníček Rudolf   80 let

Červen
Pálka Ladislav   60 let
Latýnová Jarmila   65 let
Hudec Petr   65 let 
Buriánková Marie   70 let
Malík Jan    75 let
Maliková Ludmila   80 let 

Společenská kronika

Náš „Sportovně-kulturní areál“
V loňském roce byl částečně 

z dotace a částečně z fi nančních pro-
středků obce zrekonstruován spor-
tovně-kulturní areál. Do provozu byl 
uveden od prosince. 

V zimním období bylo v areálu 
využíváno převážně fotbalové hřiště 
s umělým povrchem třetí generace, 
a to k zimní přípravě zaječskými fot-
balisty i fotbalovými oddíly z okol-
ních obcí. 

V létě je naopak více využíván 
tenisový kurt, a to jak na tenis, tak na 

nohejbal. Kurt využívají hlavně míst-
ní (děti i dospělí). Fotbalové hřiště 
využívají především děti školního 
věku. Je zde možnost zahrát si fotbal, 
volejbal a jiné hry. 

Školáky je také hojně využívá-
no basketbalové hřiště s asfaltovým 
povrchem. O prázdninách bude na 
této části areálu vybudována stěna, 
která bude určena k tréninku teniso-
vých úderů. 

Pro děti předškolního věku je 
k dispozici dětský koutek s pískoviš-

těm, skluzavkou a dvěmi houpačkami. 
Jelikož je tento koutek téměř nepře-
tržitě navštěvován těmi nejmenšími, 
chtěli bychom jeho vybavenost rozší-
řit o další dětské atrakce.   

Touto cestou bychom chtěli podě-
kovat sponzorům, kteří fi nančně 
i materiálně přispěli na doplnění are-
álu, a to Ing. Vladimíru Šabatovi, 
který přispěl částkou 5.000 Kč na čás-
tečné vybavení kabin a panu Jiřímu 
Vlčkovi, který zasponzoroval úpravu 
vchodových dveří do kabin. V této 
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souvislosti Obec Zaječí ráda přivítá další sponzorské dary, 
např. na sportovní potřeby (děti mají možnost zapůjčení 
zdarma), na vybavení dětského koutku, aj. Předem všem 
za sponzorské dary děkujeme.

Konečná Petra, Nechuta Petr, Hasilíková Jana

Šutrkol
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V Zaječí 5. června 2009

Vážení občané, rybáři.
Máme tu čest Vám oznámit, že po 

několika letech úsilí, byl dokončen 
v prostorách luk v Zaječí nový ryb-
ník - Šutrkol. Rybník je situován v k.ú 
Zaječí, má výměru 10 100 m2 a prů-
měrnou hloubku 2,5 m. Když je plně 
napuštěn pojme 18 000 m3 vody. 
Vodní dílo je ve vlastnictví obce Zaje-
čí. 

Rybník byl zrealizován za 
vyznamné podpory obce Zaječí, 
sponzorských příspěvků a značné-
ho úsilí rybářů a myslivců, kteří zde 
odpracovali nemálo brigádnických 
hodin a za toto jim patří nemalý dík. 
Speciální poděkování patří starostce 
obce a všem dalším zastupitelům, fi r-
mě pana Petrly ze Zaječí, fi rmě Agro-
meli Brno s.r.o. a samozřemně ještě 
jednou poděkování všem rybářům 
a občanům, kteří svým úsilím umož-
nili vznik tohoto nádherného díla. 

Slavnostní otevření rybníka Šutr-
kol proběhne přímo v areálu dne 27. 
června 2009 od 13.00 hodin. Srdečně 
zveme všechny rybáře na toto slav-
nostní otevření. Všichní zůčastnění  
budou mít v tento slavnostní den 
možnost  pokusit se o svůj první úlo-
vek v této nové lokalitě. 

Přejeme Vám, abyste v této krásné 
a jedinečné lokalitě nalézali po dlou-
há léta tolik potřebné chvíle k odpo-
činku a regeneraci sil. K rozšíření 
Vašeho obzoru poznání bude kolem 
vodní plochy zřízena malá naučná 

stezka. Součástí stezky budou infor-
mační panely, informující kolem-
jdoucí s fl órou a faunou blízkého 
okolí. 

Dále je nutno se zmínit o tom, že 
naše myslivecké sdružení zde zaha-
juje pilotní projekt v chovu divokých 
kachen a vzhledem k tomu, že malá 
kachňata zde již byla umístěna, žádá-
me Vás o maximální obezřetnost. 

S pozdravem 
Petrův zdar 

Za výbor MS MRS Zaječí
Ing. Petr Grmela

Provozní doba sportovně - kulturního areálu

Otevřeno denně
od 10.00 hod. do 20.00 hod.
nebo po domluvě 
na tel. čísle 773 526 562

Ceník:

Kurt 100 Kč/hod.
Hřiště - fotbal 350 Kč/hod.
Sprcha 20 Kč
Děti do 15 let zdarma, od 15 do 18 let – 50%

Možnost zapůjčení sportovních potřeb (děti zdarma).


